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P R O T O K Ó Ł  NR IX/15 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

czas trwania od 14
00

 do 17
00

 

sala nr 5 Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie 

z dnia 16 lipca 2015 roku  

 

W obradach udział wzięli radni oraz goście /listy obecności stanowią załącznik do niniejszego 

protokołu/. 

 

 

Ad.1.  

Otwarcia IX nadzwyczajnej sesji i powitania Burmistrza, Zastępcę Burmistrza, Skarbnika 

Gminy, radnych. Stwierdził według listy obecności, że na stan 14 radnych obecnych było 14,  

a zatem podejmowane uchwały są prawomocne. 

 

Ad.2.  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z VII i VIII sesji. 

4. Informacja o działalności burmistrza między sesjami. 

5. Wnioski i zapytania. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) utworzenia odrębnego obwodu głosowania. 

b) zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydacie 

na ławnika. 

c) zmian uchwały budżetowej gminy na 2015 rok.  

7. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

8. Komunikaty. 

9. Zakończenie sesji.  

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 

Rada porządek obrad przyjęła jednomyślnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 
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Ad.3. Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie protokołu  

z VII i VIII sesji. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Rada protokół z poprzedniej sesji 

przyjęła jednomyślnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało się  

0 radnych. 

 

 Po punkcie 3 porządku obrad Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady oddał 

głos Panu Andrzejowi Arkuszyńskiemu, który przedstawił swoje stanowisko w sprawie 

powszechnego udostępnienia jezior gminy Dobiegniew. Zdaniem Pana Andrzeja 

Arkuszyńskiego gmina powinna swój byt gospodarczy opierać na turystyce.   

Rada Miejska w Dobiegniewie nie wypracowała opinii na ten temat, ponieważ  

ma podzielone zdanie, co do powszechnego udostępnienia jezior na terenie gminy.  

 

Ad.4. Informację o działalności Burmistrza między sesjami przedstawiła Pan Leszek Waloch 

Burmistrz: 

 Dnia 24 czerwca rozmawialiśmy z kilkoma osobami w sprawie zorganizowania 

konferencji dla inwestorów. Termin został ustalony na dzień 22 września br. w Pałacu 

Mierzęcin.  

 Dnia 25 czerwca byłem na I Sejmiku Województwa Lubuskiego, który organizowała 

Lubuska Organizacja Turystyczna.   

 Dnia 26 czerwca odbywało się uroczyste zakończenie roku szkolnego.  

 Dnia 28 czerwca odbyła się uroczystość 25-lecia samorządu terytorialnego.  

 Dnia 30 czerwca spotkałem się z organizacją pracodawców w Gorzowie Wlkp. w sprawie 

planowanej konferencji.  

 Dnia 1 lipca byłem z Zielonej Górze na spotkaniu w Centrum Obsługi Inwestora.  

 Dnia 2 lipca odbyło się spotkanie u Pana Starosty w sprawie zorganizowania planu 

transportu lokalnego obejmujący cały powiat. Poza tym od 8 lat nie mamy kursu 

Dobiegniew – Drezdenko, ale uruchamiając autobus ze Strzelec Kraj. w pętli przez 

Dobiegniew-Drezdenko-Stare Kurowo-Zwierzyn-Strzelce Kraj. może wtedy będzie 

opłacalne. Jak obliczyliśmy koszty to Starostwo Powiatowe ten kurs kosztował 

30.000zł/rok.  

 Jeżeli chodzi o tablice informacyjne na plażach to ubolewam, że tego nie wpisaliśmy  

w projekt unijny.        

 Spotkałem się również z Panią Sylwią Pędzińską Dyrektor Departamentu Zarządzania 

Regionalnym Programem Operacyjnym w sprawie naborów wniosków na przełomie 
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2015/2016 dot. Centrum Pomocy Społecznej.  

 Dnia 4 lipca odbyło się Święto Kwitnącego Ziemniaka.  

 Dnia 5 lipca odbyła się inauguracja Międzynarodowego Młodzieżowego Turnieju 

Dobiegniew Cup.  

 Dnia 6 lipca spotkałem się z Panią Katarzyną Osos Wojewodą Lubuskim w sprawie dróg 

wojewódzkich, krajowych. Zwracałem również uwagę Pani Wojewodzie by na Konwencie 

Wojewodów zgłaszała sprawy gmin i problemy, z którymi się borykamy, m.in. 

opodatkowanie linii energetycznych, włączenie majątku gminy do samoopodatkowania.  

 Dnia 9 lipca spotkałem się z Nadleśniczymi tych Nadleśnictw, które znajdują się na 

obszarze Gminy Dobiegniew oraz Dyrektorem DPN na temat projektu turystycznego. 

Kolejne spotkanie odbędzie się w sierpniu.  

 Dnia 10 lipca odbyło się spotkanie z Sołtysami. 

 Dnia 13 lipca Kierownik Referatu Spraw Komunalno – Gospodarczych spotkał się  

z Dyrektorem Eneos w sprawie oświetlenia gminy.  

 

Ad. 5. Wnioski i zapytania. 

 Wlaźlik Władysław radny – jak przedstawia się sprawa remontu mostu w Grąsach? 

 Karol Golec Wiceprzewodniczący Rady – uważam, że w centrum miasta powinna być 

zamieszczona mapa Gminy z oznaczeniami plaż itd.    

 W związku z tym, iż ul. Ściegiennego jest w trakcie budowy i zanim będzie zrobiony jej 

odbiór zgłaszam, że brakuje tam odpływu, ponieważ woda deszczowa spływa z innych 

ulic na parking.   

 Dariusz Majowicz radny – jeżeli chodzi o pętlę autobusową z Dobiegniewa do Drezdenka 

to uważam to za bardzo dobry pomysł, w końcu mieszkańcy mogliby dostać się bez 

problemu do lekarza czy szpitala. Natomiast, jeśli chodzi o udostępnienia jezior  

do sportów motorowodnych to myślę, że powinny być przeprowadzone konsultacje 

społeczne z mieszkańcami.    

 Czy jest możliwy do realizacji w najbliższym roku szkolnym dodatek za 

wychowawstwo? 

 Wnioskowałem o zamontowanie progów zwalniających na ul. Konopnickiej, chodzi  

o bezpieczeństwo mieszkańców.  

 Jerzy Biel radny – należałoby wykosić pobocza na drodze nr 161 do Mierzęcina.   

 Joanna Grabia radna – czy wysłane zostało pismo do Zarządu Dróg Wojewódzkich  

w sprawie postawienia lustra w Ostrowcu? 



4 
 

 Kolejna sprawa dotyczy wyrzucania śmieci na polach, po rowach, drogach polnych. 

Ostatnio na moim gruncie ktoś niefortunnie wyrzucił śmieci łącznie ze swoimi 

wizytówkami, a moją prośbę o uprzątnięciu tego terenu zlekceważył. Do kogo można 

zgłosić ten fakt? 

 

Ad.6. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) utworzenia odrębnego obwodu głosowania. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją IX/51/15 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

b) zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydacie 

na ławnika. 

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – wprowadza się drobną autopoprawkę w §1 ust. 

2, czyli „Upoważnia się Przewodniczącego Rady Miejskiej w Dobiegniewie do przesłania, 

łącznie z uchwałą, danych osobowych kandydata (było kandydatów), o którym mowa  

w ust. 1: 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją IX/52/15 oraz stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 
 

c) zmian uchwały budżetowej gminy na 2015 rok.  

 Jacek Antropik Skarbnik Gminy – zmiany dotyczą wprowadzenia po stronie dochodów 

 z tytułu dotacji dla Szkoły Podstawowej w Dobiegniewie kwoty 9.000zł oraz 

przeniesienia między działami kwoty 23.114zł – wniosek Kierownika Referatu Spraw 

Komunalno – Gospodarczego. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją IX/53/15 oraz stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 
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Ad.9.  Odpowiedzi na wnioski i zapytania.  

 Jerzy Hatała Kierownik RKG – jeżeli chodzi o most w Grąsach to dnia 14 lipca ukazało się 

ogłoszenie o przetargu, otwarcie ofert nastąpi 5 sierpnia, natomiast 9 listopada planowane 

jest zakończenie inwestycji.   

 Jeżeli chodzi o tablice informacyjne to są zamówione i również umieszczona będzie  

w centrum miasta.  

 Jeżeli chodzi o ul. Ściegiennego zrobiony jest drenaż.  

 Jeżeli chodzi o zamontowanie progu zwalniającego musi być zmieniona organizacja 

ruchu i musimy liczyć się z tym, że jeżeli zamontujemy na jednej ulicy to inni 

mieszkańcy będą również składali wnioski o zamontowanie progów zwalniających.  

 Jeżeli chodzi postawienie lustra w Ostrowcu oraz na ul. 1 Maja otrzymaliśmy 

odpowiedź, że wnioski są zasadne i do końca sierpnia będą zamontowane.  

 Leszek Waloch Burmistrz – w sprawie dodatków za wychowawstwo to w sierpniu 

spotkam się z Dyrektorami oraz z Przewodniczącym Związków Zawodowych 

Nauczycielstwa Polskiego i wtedy podejmę decyzję.  

 Jeżeli chodzi o wyrzucanie śmieci, jako właściciel gruntu może Pani zgłosić sprawę na 

Policję.  

 

Ad.10. Komunikaty.  

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – przedstawił pismo Pani Sylwii Łaźniewskiej  

do Komendanta Powiatowego Policji w sprawie wniosku radnego Pawła Łysiaka odnośnie 

bezpieczeństwa i porządku publicznego w Dobiegniewie.     

 

Ad.11. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął VIII sesję 

Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym oraz zaproszonym 

gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Kamila Putek                                                                     Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                      w Dobiegniewie 

                                                                                                 /-/ Marek Kowalczyk 


